
Sekreterare Mona Joleby Ordförande Greger Sundgren 

Minnesanteckningar förda vid möte med styrelsen för Laholms bridgeklubb 161006. 

Närvarande: Greger Sundgren, Roland Svensson, Eva Lena Glimne, Kent Nordenberg, Lennart 

Nordberg, Gunilla Johansson och Mona Joleby 

1. Dagordningen godkändes. 
 

2. Föregående protokoll 
 

3. Förbundets disciplinnämnd har skickat mejl till den spelare som klubben anmält. Spelaren får 
spela vidare tills förbundets beslut kommer. 
 

4. Ekonomi.  
Fondkontot stoppat övergår till fasträntekonto. 
 

5. Tävlingskommittén.  
Tävlingsschemat är lagt fram till nyår.  
Julfest 13 december.  
Maxi kan sponsra en tävling, Roland jobbar vidare på detta. 
Kent håller i kalkontävlingarna.  
Enligt Lennart kan Sparbanken sponsra en veckas fyra tävlingar, förslagvis i februari. 
25 % av intäkterna vid varje tävling ska gå till priser. Tävlingsledaren beslutar om priserna. 
Jourspelare ska vänta till sist. 
Ruter operatörerna är för få, de behöver träffas så att det blir enhetligt. Gunilla 
sammankallar, hon kan även hålla i en utbildning. 
Någon har framför önskan om att spela Barometer. 
Kan vi ordna en dm damer? Gunilla tar kontakt med distriktet inför nästa tävlingsår. 
 

6. Utbildningskommittén. 
Nybörjarkursen startar den19 oktober. 
Juniorutbildning, Lena kan tänka sig att hålla i detta och då måste material inköpas. 
Uppläggning för vidareutbildning, pratbridge, deltagarna bildar själva grupper med max 8 
personer, bestämmer tidpunkt med Tommy, ett eller flera tillfällen. Ut på hemsidan och göra 
reklam.  
 

7. Trivselkommittén. 
Thomas tar kontakt med Signes om hur vi hämtar när affären stänger tidigare. 
 

8. Materialkommitten. 
Nya bord och kortlekar kommer. 
 
 

9. Övriga frågor. 
Boka inför Mön förslag 11-13 augusti är Hökagården ledig? Förslag på boende stugorna intill 

Hökagården, Solstickan, Hallandsgården och vandrarhemmet. Gunilla kollar.            

Belysningen ska sänkas och starkare lampor ska sättas in. Räcke kommer.  

Ny hemsida på gång. Vad ska finnas där? Historik  …. 

2017 fyller klubben 75 å,r för att fira spelar vi KM par och sedan fest. Gunilla kollar lokal.   

Rapport från Hallands bridgeförbund, ny styrelse. 

Nästa möte 1 december kl.18.00 

 

 



Sekreterare Mona Joleby Ordförande Greger Sundgren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


